
Fra: Rostad Grethe (grethe.rostad@indrefosen.kommune.no)
Sendt: 09.09.2020 10:07:21
Til: Vidar Thorstensen
Kopi: Postmottak Indre Fosen kommune

Emne: SV: SV: SV: Angående Råkvågveien 333
Vedlegg: 
Jeg har allerede fått svar, vettu.
Kravet til byggegrense fra fylkesvei er 50 meter og alle tiltak som kommer nærmere midten av veien  enn 50 meter
fordrer i utgangspunktet søknad om dispensasjon fra veglovens bestemmelser om byggeavstand.
MEN det er også noe som heter holdningsklasser som differensierer holdninger til hvordan saker skal behandles.
Råkvågveien har holdningsklasse D.
Det betyr at man ser på tiltak inntil 15 meter fra midten av veien på en mer liberal måte.
Praksisen til fylkeskommunen er derfor at de ikke behandler søknad om dispensasjon for tiltak lenger fra
fylkesveien enn 15 meter her.
Det betyr at dere ikke trenger å sende søknad om dispensasjon til fylkeskommunen.
 
Så da beklager jeg at jeg skremte dere, og det er bare å fortsette prosessen.
 
Vennlig hilsen
Grethe Rostad
byggesaksbehandler
 
Sendt fra E‐post for Windows 10
 

Fra: Vidar Thorstensen
Sendt: onsdag 9. september 2020 kl. 09:54
Til: Rostad Grethe
Emne: Re: SV: SV: Angående Råkvågveien 333
 
 
 
Hvor lang tid kan dette ta?
T.
 
Den 09.09.2020 09:46, skrev Rostad Grethe:

Jeg skjønner spørsmålet, men det er fylkeskommunen som må gi svar på dette da de har
forvaltningsansvaret for fylkesveien.
 
Vennlig hilsen
Grethe Rostad
byggesaksbehandler
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Fra: Vidar Thorstensen
Sendt: onsdag 9. september 2020 kl. 09:44
Til: Rostad Grethe
Emne: Re: SV: Angående Råkvågveien 333
 
Men, som nevnt tidligere, er tilbygget 3 meter lenger ifra veien enn veggen på eksisterende bygg ut mot
sida som er mot fylkesveien. Fallrø nevnte ikke noe om søknad. 
 
Mvh Torunn Thorstensen
 
 
Den 09.09.2020 09:20, skrev Rostad Grethe:

Hei,



 
Dette er jeg ikke informert om, men dersom Fallrø har sagt at nabovarsel ikke er nødvendig, trekker jeg
dette kravet.
Jeg er også enig i at dette tilbygget ikke er et problem ifht veien, men det formelle bør være i orden.
Jeg har derfor kontaktet fylkeskommunen for å sjekke om de må ha inn søknad om dispensasjon og
venter nå på svar på dette.
Da Statens vegvesen hadde forvaltningsansvaret for fylkesveiene, var praksisen slik at alle tiltak
nærmere fylkesvei enn tillatt fordret dispensasjonssøknad.
DU hører fra meg vedr. dette når jeg har fått svar fra fylkeskommunen.
 
Vennlig hilsen
Grethe Rostad
byggesaksbehandler
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Fra: Vidar Thorstensen
Sendt: tirsdag 8. september 2020 kl. 18:59
Til: Rostad Grethe
Emne: Angående Råkvågveien 333
 
Hei!
Sendte  informasjon om bygging av uisolert inngangsparti i juni, etter samtale med Stian Fallrø. Vi fikk
beskjed om å droppe nabovarsel da det ikke er naboer som sjeneres av bygging på denne sida av
huset. Huset på tomta til Skarsvåg vises ikke pga en haug imellom.
Utbygget er på 10 kvm. Ifra bakken og opp til taket (byggehøyde på tilbygget),er det 3,10 meter Dette
er under takskjegget på eksisterende hus. Tilbygget er på langsiden av huset, (mønet er på kortsiden,
og er da noe høyere).
Hjørnet på eksisterende bygg er 3 meter lenger ut mot veien enn det planlagte tilbygget, og er vel ikke
noe problem med tanke på bygging av noe tilbygg som er nærmere veien enn det som står nå.
Ifølge Stian Fallrø var det greit i forhold til å sette igang med bygginga etter tre uker dersom vi ikke
hørte noe fra dere. Nå er det gått tre måneder og vi regner med at dette er en misforståelse som det
kan ordnes opp i fort. Vi er i en prosess med anbud og innkjøp, og arbeidet kan starte opp i løpet av
kort tid.
 
Mvh Torunn og Vidar Thorstensen
92245334/92455373
 
 

 

 
 


